
Protokół Nr XXXII/21 

                z posiedzenia Rady Miejskiej w Grójcu 

w dniu 22 lutego 2021r. 

które odbyło się w trybie zdalnym 

  

  

Obecni na posiedzeniu:  

Lista obecności w załączeniu.  

Obrady rozpoczęto 22 lutego 2021 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 20:33 

tego samego dnia.  

W posiedzeniu wzięło udział 20 członków.  

Obecni:  

1. Jerzy Antoniewicz  

2. Karol Biedrzycki 

3. Janusz Dulemba  

4. Henryk Feliksiak  

5. Mirosław Gałka  

6. Tomasz Justyński  

7. Ryszard Krzyżanowski  

8. Anna Lubowiecka  

           9. Daniel Marcinkowski  

           10.Małgorzata Molenda  

           11.Artur Moskal  

           12.Weronika Piwarska  

           13.Eugenia Poradzka  

           14.Dariusz Prykiel  

           15.Adam Siennicki  

           16.Jacek Stolarski 

           17.Artur Szlis  

           18.Małgorzata Szymańczak  

           19.Agnieszka Wachulec-Kamienik  

           20.Krzysztof Woźniak  

 



Nieobecny:  

1.Stolarek Grzegorz  

  

W posiedzeniu udział wzięli:  

1.Dariusz Gwiazda – Burmistrz Gminy i Miasta Grójec  

2.Jarosław Rupiewicz – Zastępca Burmistrza  

3.Ireneusz Wojciechowski – Dyrektor GOS Grójec  

4. Mariola Komorowska – Skarbnik  

5.Magdalena Śmietańska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami  

5.Dariusz Iwańczyk – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej  

6.Agnieszka Jakubiak – Naczelnik Wydziału Spraw Obywatelskich  

7.Daria Bobrowska – główny specjalista ds. pozyskiwania funduszy 

zewnętrznych.  

   

Ad./1 Otwarcie Sesji.  

Pan Przewodniczący Karol Biedrzycki przywitał wszystkich, Pana Burmistrza 

wszystkich którzy będą się łączyli zdalnie.   

Zaproponował żeby uczcić minutą ciszy zmarłego profesora Wacława 

Langkamera, który był zasłużony dla Gminy Grójec.   

  

Następnie oddał głos do Urzędu Miasta i Gminy w Grójcu, gdzie odbyła się  

uroczystość wręczenia statuetek dla najlepszego trenera i najlepszego zawodnika 

w plebiscycie zorganizowanym przez portal;  Grojec24.net.  

  

Pan  Redaktor naczelny portalu – Mateusz Adamski  przywitał wszystkich 

serdecznie i poinformował, że za nami  8 już edycja plebiscytu na sportowca i 

trenera Grójca. Organizowana przez portal grójec24.net. Celem jest wyłonienie 

najpopularniejszego sportowca i trenera reprezentującego naszą gminę w 

minionym roku. Była to wyjątkowa edycja  ze względu na trwającą epidemię, 

jak również ograniczenia jakie dotykają również sportowców . W związku z tym 

że plebiscyt odgrywa się za pomocą internetu, a rozgrywki sportowe cały czas 

się toczą, postanowiliśmy podtrzymać naszą tradycję i zorganizować kolejną 

edycję plebiscytu.  

Tradycyjnie PATRONAT Honorowy nad naszym plebiscytem objął Pan 

Burmistrz Grójca - Dariusz Gwiazda, a patronat medialny gazeta Życie Grójca.  

  



Konkurs został podzielony na 3 etapy:   

Zbieraliśmy zgłoszenia kandydatów - napłynęło ich 11 , wybraliśmy laureatów:  

5 w kategorii sportowiec, 6 w kategorii trener.  

Do finału z każdej  kategorii weszło po 3 kandydatów z największa ilością 

głosów.  

W poniedziałek 8 lutego poznaliśmy laureatów.  

W kategorii Sportowiec zwyciężył reprezentant Klubu MKS Grójec Antoni  

Leongin Marciński. W zeszłym sezonie wraz z kadrą Mazowsza wygrał po raz 

pierwszy w historii  ogólnopolskiej w Olimpiadzie młodzieży.  

 Wraz z drużyną MKS Grójec zajął piąte miejsce w Mistrzostwach Polski. 

Trenerem Grójca 2001 roku wybrano pana Ireneusz Juraszewskiego. W tym 

roku pan Juraszewski wraz z drużyną z roku 2006 zdobył  piąte miejsce w 

Polsce, a wraz z kadrą Mazowsza wygrał po raz pierwszy w historii złoto dla 

Mazowsza w ogólnopolskiej Olimpiadzie młodzieży.  

Obecnie trenuje  rocznik 2010. Gratuluję zwycięstwa.  

  

Burmistrz wręczył statuetki życząc wszystkiego najlepszego, dalszych 

sukcesów. Gratulował i podziękował za promocje miasta i gminy koszykówki, 

stworzenia chłopakom wspaniałej ścieżki rozwoju sportowego.  

Pan Juraszewski podziękował, stwierdził że ten rok miał być trochę inny.  

Mieliśmy mieć mistrzostwa Polski w Grójcu, mistrzostwa były, udało nam się 

przeprowadzić w Radomiu . zajęliśmy 5 miejsce w Polsce, ogromny sukces. W 

tym roku walczymy dalej . Jeśli chodzi o Olimpiadę młodzieży pierwszy raz w 

historii Mazowsze wygrało tą Olimpiadę.  

Walczymy dalej mamy 7 drużyn.   

W finałach grało 12 chłopców, z tego 8 było z MKS Grójec. Mamy 7 drużyn , 

dalej będziemy się rozwijać, żeby ta koszykówka była koszykówką Grójca.  

  

Pan przewodniczący w imieniu Rady podziękował, życząc dalszych sukcesów 

sportowych zarówno w kraju jak i zagranicą. Może jakiś turniej 

międzynarodowy. Gratulując wszystkim trenerom jak i zawodnikom, życzył  

„Wszystkiego dobrego”.  

  

Poprosił Radnych o sprawdzenie kworum.  

W obradach uczestniczyło 20 radnych. Obrady 

prawomocne.  

  

  



  

Głosowano w sprawie: Sprawdzenie 

obecności.   

  

Wyniki głosowania  

OBECNY: 20, NIEOBECNY: 1  

  
Wyniki imienne:  
OBECNY (20)  
Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Mirosław Gałka,  
Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski, 

Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, 

Adam Siennicki, Jacek Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka 

WachulecKamienik, Krzysztof Woźniak  
NIEOBECNY (1)  
Grzegorz Stolarek  

   

Ad/.2 Przyjęcie proponowanego porządku obrad.  

Porządek obrad  

1. Otwarcie Sesji.  

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołów z ostatnich Sesji: - w dniu 26.10.2020r.  

- w dniu 27.11.2020r.  

- w dniu 21.12.2020r.  

- w dniu 29.12.2020r.  

4. Rozpatrywanie projektów uchwał w sprawach:  

A zmieniająca Uchwałę Budżetową Gminy Grójec na rok 2021.  

B zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Grójec na lata 2021-2031. 

C terminów i sposobu ustalania zaliczkowych wpłat nadwyżki środków 

obrotowych dokonywanych przez samorządowe zakłady budżetowe do budżetu 

gminy Grójec oraz sposobu i terminu rocznych rozliczeń i dokonywania wpłat 

do budżetu.  

 D zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru części 

miasta Grójca uchwalonego uchwałą nr XLVIII/368/14 Rady Miejskiej w  

Grójcu z dnia 20 stycznia 2014r.(Dekada)  

E zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru części 

miasta Grójca uchwalonego uchwałą nr XLVIII/368/14 Rady Miejskiej w 

Grójcu z dnia 20 stycznia 2014r.(Faurecja).  



F zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru części 

miasta Grójca uchwalonego uchwałą nr XLVIII/368/14 Rady Miejskiej w 

Grójcu z dnia 20 stycznia 2014r.(Stadion).  

G przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części miasta Grójca.(Al. Niepodległości).  

H sprzedaży w drodze przetargu ustnego nieograniczonego nieruchomości 

zabudowanej, położonej w obrębie Duży Dół gm. .  

I sprzedaży w drodze przetargu ustnego nieograniczonego nieruchomości rolnej, 

położonej w obrębie Kośmin gm. Grójec.  

J nabycia w drodze darowizny od Skarbu Państwa prawa własności dróg 

położonych w Słomczynie i Janówku.  

K zwolnienia z II raty płatnej do 31 maja 2021r. oraz przedłużenia do 31 

grudnia 2021r. terminu wniesienia opłat III raty za korzystanie z zezwoleń na 

sprzedaż napojów alkoholowych, płatnych do 30 września 2021r. w lokalach 

gastronomicznych na terenie Gminy i Miasta Grójec.  

L przyjęcia statutu Grójeckiego Ośrodka Sportu "Mazowsze" w Grójcu. 

Ł zmiany uchwały nr XXXI/262/21 Rady Miejskiej w Grójcu z dnia 

25.01.2021r. 

M w sprawie uznania petycji za niezasługujące na uwzględnienie.  

N w sprawie uznania petycji za niezasługującą na uwzględnienie.  

O w sprawie uznania petycji za niezasługującą na uwzględnienie.  

5. Informacje na temat stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie 

Gminy Grójec w 2020 roku oraz funkcjonowania Straży Miejskiej w Grójcu. 

6. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych 

przez jednostkę samorządu terytorialnego.  

7.Sprawozdanie z wykonania Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Alkoholizmowi za rok 2020.  

8.Informacja o realizacji akcji zimowego wypoczynku dzieci i młodzieży                       

w placówkach oświatowych, jednostkach kultury i sportu oraz jednostkach 

organizacyjnych gminy.  

9.Informacja o pozyskanych i wykorzystanych środkach zewnętrznych za rok 

2020.  

10.Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy i Miasta Grójec za ostatni 

okres.  

11.Interpelacje i zapytania Radnych.  

12.Sprawy różne i wolne wnioski.  

13. Zakończenie Sesji.  



   

Pan Przewodniczący poinformował, że Radni otrzymali porządek obrad, zapytał 

czy  do przedstawionego porządku są uwagi?  

  

Pan Burmistrz zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad uchwały w 

sprawie zmiany uchwały o udzielenie pomocy dla Powiatu Grójeckiego pod 

literką Ł.  

Pan Przewodniczący poinformował, że są  3 projekty uchwał Komisji  Skarg 

Wniosków i Petycji i złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad uchwał 

pod literką:  M, N, O.  

  

Głosowano wniosek w sprawie:  
Wprowadzenia do porządku obrad uchwały pod literką Ł w sprawie zmiany uchwały nr 

XXXI/262/21 Rady Miejskiej w Grójcu z dnia 25.01.2021r..udzielenia  pomocy finansowej 

dla Powiatu Grójeckiego…  

  

Wyniki głosowania  

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1  

  
Wyniki imienne:  
ZA (20)  
Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Mirosław Gałka,  
Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski, 

Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel,  
Adam Siennicki, Jacek Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec- 
Kamienik, Krzysztof Woźniak  
NIEOBECNI (1)  
Grzegorz Stolarek  

  

  

Głosowano wniosek w sprawie:  
Wprowadzenie pod literką M uchwały w sprawie uznania petycji za niezasługujące na 

uwzględnienie.   

  

Wyniki głosowania  

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1  

  
Wyniki imienne:  
ZA (20)  
Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Mirosław Gałka, 

Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski,  
Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel,  

Adam Siennicki, Jacek Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec- 



Kamienik, Krzysztof Woźniak  
NIEOBECNI (1)  
Grzegorz Stolarek  

  

   

Głosowano wniosek w sprawie:  
Wprowadzenie do porządku obrad pod literką N uchwały w sprawie uznania petycji za 

niezasługującą na uwzględnienie (uchwała w obronie prawdy, godności i wolności 

człowieka)..   

  

Wyniki głosowania  

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1  

  
Wyniki imienne:  
ZA (20)  
Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Mirosław Gałka,  
Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski,  

Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel,  

Adam Siennicki, Jacek Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec- 
Kamienik, Krzysztof Woźniak  
NIEOBECNI (1)  
Grzegorz Stolarek  

  

  

  

Głosowano wniosek w sprawie:  
Wprowadzenie do porządku obrad pod literką O uchwały w sprawie uznania petycji za 

niezasługującą na uwzględnienie ("Alarm! Stop zabójczemu GMO)..   

  

Wyniki głosowania  

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1  

  
Wyniki imienne:  
ZA (20)  
Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Mirosław Gałka,  
Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski, 

Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel,  
Adam Siennicki, Jacek Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec- 
Kamienik, Krzysztof Woźniak  
NIEOBECNI (1)  
Grzegorz Stolarek  

  

  

  



Głosowano w sprawie:  
Przyjęcie proponowanego porządku obrad po zmianach.   

  

Wyniki głosowania  

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1  

  
Wyniki imienne:  
ZA (20)  
Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Mirosław Gałka,  
Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski,  

Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel,  

Adam Siennicki, Jacek Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec- 
Kamienik, Krzysztof Woźniak  
NIEOBECNI (1)  
Grzegorz Stolarek  

  

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

  

  

Ad/. 3 Przyjęcie protokołów z ostatnich Sesji:  

  

Pan Przewodniczący poinformował, że są protokoły z Sesji czy do 

przedstawionych protokołów są uwagi?  

  

- Przyjęcie protokołu z Sesji w dniu 26.10.2021r.  

   

Głosowano w sprawie:  
przyjęcia protokołu z Sesji w dniu 26.10.2020r..   

  

Wyniki głosowania  

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1  

  
Wyniki imienne:  
ZA (20)  
Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Mirosław Gałka, 

Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski,  
Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel,  

Adam Siennicki, Jacek Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec- 

Kamienik, Krzysztof Woźniak  
NIEOBECNI (1)  
Grzegorz Stolarek  

  



Protokół został przyjęty jednogłośnie  

  

- Kto z pań i panów jest za przyjęciem protokoły z sesji w dniu 27.11.2020r.?  

   

Głosowano w sprawie:  
przyjęcia protokołu z Sesji w dniu 27.11.2020r.   

  

Wyniki głosowania  

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1  

  
Wyniki imienne:  
ZA (20)  
Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Mirosław Gałka,  
Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski,  
Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel,  

Adam Siennicki, Jacek Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec- 
Kamienik, Krzysztof Woźniak  
NIEOBECNI (1)  
Grzegorz Stolarek  

  

Protokół został przyj jednogłośnie.  

   

-Kto z pań i panów jest za przyjęciem protokołu z Sesji w dniu 21.12.2020r.?.   

  

Głosowano w sprawie:  
przyjęcia protokołu z Sesji w dniu 21.12.2020r..   

  

Wyniki głosowania  

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1  

  
Wyniki imienne:  
ZA (20)  
Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Mirosław Gałka,  
Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski,  
Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, 

Adam Siennicki, Jacek Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec- 

Kamienik, Krzysztof Woźniak  
NIEOBECNI (1)  
Grzegorz Stolarek  

  

Protokół został przyjęty jednogłośnie.  

  

  



- Kto z pań i panów jest za przyjęciem protokołu z Sesji w dniu 29.12.2020r.?.  

  

Głosowano w sprawie:  
przyjęcia protokołu z sesji w dniu 29.12.2020r..   

  

Wyniki głosowania  

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1  

  
Wyniki imienne:  
ZA (20)  
Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Mirosław Gałka,  
Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski, 

Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel,  

Adam Siennicki, Jacek Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec- 
Kamienik, Krzysztof Woźniak  
NIEOBECNI (1)  
Grzegorz Stolarek  

  

Protokół został przyjęty jednogłośnie.  

  

Ad4/. Rozpatrywanie projektów uchwał w sprawach:  

  

  

A/ zmieniająca Uchwałę Budżetową Gminy Grójec na rok 2021.  

  

Pani Mariola Komorowska przedstawiła projekt uchwały, poinformowała,                        

że Burmistrz do uzasadnienia projektu uchwały wniósł 2 autopoprawki: 

 Po stronie wydatki:  

1) Rozbiórka budynków obok starego dworca w Grójcu i uporządkowanie 

terenu, aktualnie brzmi:  „rozbiórka budynków i murka obok budynku 

Grójeckiego Ośrodka Kultury w Grójcu i uporządkowanie terenu (składa się 

montaż ławek, budowa ciągu pieszego od ul. Laskowej  do parku) kwota   nie 

uległa zmianie -  150 tys. zł”  

2) Wykonanie projekt terenu rekreacyjnego  z placem zabaw na terenie 

gminnym  przy ul. Sienkiewicza  w Grójcu – kwota 50 tys. zł.  

  Teren miejscowy w planie zagospodarowania przestrzennego posiada                 

funkcje i sportu i rekreacji.   

Przewodniczący podziękował.  

Radny Daniel Marcinkowski zapytał w sprawie autopoprawek - rozbiórka 

budynku Modrzewianki, drugiego budynku obok oraz modernizacja terenu 

wokół dworca.  



Czy potrzebne jest pozwolenie na rozbiórkę i czy takowe jest przygotowywane?. 

Burmistrz poinformował, że środki są przeznaczone na rozbiórkę obydwu 

budynków zakupionych w  2019r.  

Potrzebne jest pozwolenie, na jedno mamy. Wcześniej była informacja, że 

można  zrobić na zgłoszenie.  

 Co wchodzi w skład tych środków: rozbiórka obu budynków , murka i 

zagospodarowanie terenu wokół dworca?.  

Pan Burmistrz potwierdził: Rozbiórka obu budynków ( baru obok  

MODRZEWIANKI), uporządkowanie terenu,  

  

Radny Marcinkowski nawiązując do aktualnego tematu zapytał skąd taka 

kwota? Wynika z kosztorysu? Czy był robiony kosztorys?  

Burmistrz wyjaśnił, że kwoty mogą ulec zmianie, nie znamy oferty, może 

przekroczyć po uzyskaniu kosztorysu i przetargu. Kosztorysu nie ma.  

  

Pan Przewodniczący Karol Biedrzycki poinformował, iż  w zeszłym roku była 

kwota 150 tys. zł. na te 3 rozbiórki i złożył wniosek o doprecyzowanie.  

  

Rozbiórka budynku przy ul. Mogielnickiej 6, rozbiórka budynków 

Modrzewianki, drugiego budynku obok (baru) oraz murku przy 

budynkach.  

Pan Burmistrz poinformował, że Konserwator nie wyraził zgody na rozbiórkę 

budynku przy ul. Mogielnicka 6. Jeżeli uzyskamy  zgodę  na rozbiórkę 

Mogielnickiej od razu Radzie przedstawimy  

Radny Antoniewicz włączył się do dyskusji, twierdząc że jeżeli będzie 

przygotowywany projekt rozbiórki, projektant przy okazji wycenią i będzie znana 

kwota.  

Oferenci będą musieli przemyśleć kwestię czy to jest dużo czy mało. Ponieważ 

zakres się zwiększa.  

 

  

Wniosek   

Dopisać - rozbiórka budynku przy ul. Mogielnickiej, oraz rozbiórka  

budynku i murka przy budynku GOK kwota 150.000,00 zł.   

  

  
Głosowano wniosek w sprawie:  
o dopisanie rozbiórka budynku przy ul. Mogielnicka 6.   

  



Wyniki głosowania  

ZA: 12, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1  

  
Wyniki imienne:  
ZA (12)  
Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard  
Krzyżanowski, Daniel Marcinkowski, Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, 

Jacek Stolarski, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak  
PRZECIW (3)  
Artur Moskal, Weronika Piwarska, Małgorzata Szymańczak  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5)  
Jerzy Antoniewicz, Henryk Feliksiak, Anna Lubowiecka, Małgorzata Molenda, Artur Szlis 

NIEOBECNI (1)  
Grzegorz Stolarek  

  

Wniosek został przyjęty.  

  

  
Głosowano w sprawie:  
przyjęcia uchwały zmieniająca Uchwałę Budżetową Gminy Grójec na rok 2021 po 

poprawce.(zmianach).   

  

Wyniki głosowania  

ZA: 13, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1  

  
Wyniki imienne:  
ZA (13)  
Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Mirosław Gałka, Tomasz Justyński,  
Ryszard Krzyżanowski, Daniel Marcinkowski, Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, Adam 

Siennicki, Jacek Stolarski, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak  
PRZECIW (3)  

Artur Moskal, Weronika Piwarska, Małgorzata Szymańczak  
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4)  
Jerzy Antoniewicz, Anna Lubowiecka, Małgorzata Molenda, Artur Szlis  
NIEOBECNI (1)  
Grzegorz Stolarek  

  

Uchwała została podjęta.  

  

Uchwała Nr XXXII/266/21  

  



Pan Burmistrz zabrał głos i poinformował, że przeznaczamy 150 tys. zł na 

realizację zadania, dwie lokalizacje, wstępny szacunek z Mogielnickiej 6 opiewał 

na kwotę 90 tys. zł, jeśli wyjdzie kwota mniejsza 120 tys. zł,  to 30 tys.  

zostanie na rozbiórkę przy ul. Mogielnickiej, wtedy będziemy proponowali 

wysokiej Radzie o dołożenie środków.  

Przewodniczący zgodził się na dołożenie kwoty.  

Burmistrz wnioskował żeby kwotę  przeznaczyć na dwa zadania bez podziału.  

Pani Skarbnik poinformowała,  że nie ma problemu żeby zaznaczyć.  

Zaznaczymy na rozbiórkę budynku przy ul. Mogielnickiej, nie ma problemu jeśli 

chodzi o dwie lokalizacje.  

Pan Stolarski stwierdził, będzie przetarg na wyburzanie i urządzanie terenów przy 

GOK-u. Nie ma kosztorysów, do projektu rozbiórki i utwardzenia terenu 

powinien być zrobiony kosztorys, trzeba określić wartość zadań . Poczekać                             

i wtedy przeprowadzić postępowanie. Przetarg, czy konkurs ofert. Kwota max, 

można wydać bez przeprowadzenia przetargu. Myślę że pan Burmistrz 

przeprowadzi otwarty konkurs (przetarg) jak będzie posiadał pozwolenie na 

rozbiórkę . Wybierzemy oferenta, będziemy pytali o cenę. Jest pracownik który 

zajmie się sprawą.  

Radny zapytała skąd wzięły się oferty , skoro zadanie nie było planowane                

w budżecie? I poinformował, że na zadania powyżej 130 tys. zł, musi być 

przetarg.  

  

  

B/  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Grójec na lata 

20212031.  

Pani Mariola Komorowska przedstawiła projekt uchwały i stwierdziła,                                  

że  uchwała została uzupełniona po stronie, zmiany dochodów i wydatków.   

Ostanie zarządzenie wprowadzające do budżetu środki zewnętrzne.  

Przedstawiła zmiany:  

Zwiększenia dochodów ogółem:   - 342.656,70zł.  

Zwiększenie wydatków ogółem:    - 477.602,00 zł Deficyt  

po zmianie  zwiększa się o   - 134 945,30 zł. Deficyt 

wynosi po zmianach     - 15 994 452.09 gr.  

Zwiększają się przychody gminy z tytułu wolnych środków o   - 134 945,30  Na 

pokrycie deficytu na taka samą kwotę  - 134 945,30zł.  

  

  

Głosowano w sprawie:  
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Grójec na lata 2021-2031..   



  

Wyniki głosowania  

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1  

  
Wyniki imienne:  
ZA (19)  
Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Mirosław Gałka, 

Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur 

Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Jacek  
Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof  
Woźniak  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Anna 

Lubowiecka  
NIEOBECNI (1)  
Grzegorz Stolarek  

  

Uchwała została przyjęta.  

Uchwała Nr XXXII/267/21  

   

C/ terminów i sposobu ustalania zaliczkowych wpłat nadwyżki środków 

obrotowych dokonywanych przez samorządowe zakłady budżetowe do 

budżetu gminy Grójec oraz sposobu i terminu rocznych rozliczeń i 

dokonywania wpłat do budżetu.  

  

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały.   

Uwag nie było.  

  

Głosowano w sprawie: terminów i sposobu ustalania zaliczkowych wpłat nadwyżki 

środków obrotowych dokonywanych przez samorządowe zakłady budżetowe do 

budżetu gminy Grójec oraz sposobu i terminu rocznych rozliczeń i dokonywania 

wpłat do budżetu..   

  

Wyniki głosowania  

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1  

  
Wyniki imienne:  
ZA (20)  
Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Mirosław Gałka, 

Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski,  
Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel,  

Adam Siennicki, Jacek Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec- 
Kamienik, Krzysztof Woźniak  
NIEOBECNI (1)  



Grzegorz Stolarek  

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr XXXII/268/21  

   

D/  zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

części miasta Grójca uchwalonego uchwałą nr XLVIII/368/14 Rady 

Miejskiej w Grójcu z dnia 20 stycznia 2014r.(Dekada)  

  

Pan Dariusz Iwańczyk przedstawił projekt uchwały ze zmianami.   

  

  

Głosowano w sprawie:  
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru części miasta Grójca 

uchwalonego uchwałą nr XLVIII/368/14 Rady Miejskiej w Grójcu z dnia 20 stycznia 

2014r.(Dekada).   

  

Wyniki głosowania  

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1  

  
Wyniki imienne:  
ZA (20)  
Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Mirosław Gałka, 

Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski,  
Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel,  

Adam Siennicki, Jacek Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec- 

Kamienik, Krzysztof Woźniak  
NIEOBECNI (1)  
Grzegorz Stolarek  

  

Uchwała została podjęta jednogłośnie.  

  

Uchwała Nr XXXII/269/21  

  

  

E/  zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

części miasta Grójca uchwalonego uchwałą nr XLVIII/368/14 Rady 

Miejskiej w Grójcu z dnia 20 stycznia 2014r.(Faurecja).  

  

Pan Dariusz Iwańczyk przedstawił projekt uchwały.  

Uwag nie było.  

  



Głosowano w sprawie:  
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru części miasta Grójca 

uchwalonego uchwałą nr XLVIII/368/14 Rady Miejskiej w Grójcu z dnia 20 stycznia 

2014r.(Faurecja)..   

  

Wyniki głosowania  

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1  

  
Wyniki imienne:  
ZA (20)  
Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Mirosław Gałka, 

Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski,  
Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel,  

Adam Siennicki, Jacek Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec- 
Kamienik, Krzysztof Woźniak  
NIEOBECNI (1)  
Grzegorz Stolarek  

  

Uchwała została przyjęta jednogłośnie.  

  

Uchwała Nr XXXII/270/21  

  

   

F/  zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

części miasta Grójca uchwalonego uchwałą nr XLVIII/368/14 Rady 

Miejskiej w Grójcu z dnia 20 stycznia 2014r.(Stadion).  

  

Pan Dariusz Iwańczyk Przedstawił projekt uchwały. 

 Uwag nie było.  

  

  

Głosowano w sprawie:  
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru części miasta Grójca 

uchwalonego uchwałą nr XLVIII/368/14 Rady Miejskiej w Grójcu z dnia 20 stycznia 

2014r.(Stadion)..   

  

Wyniki głosowania  

ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1  

  
Wyniki imienne:  
ZA (19)  
Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Mirosław Gałka, 

Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski,  



Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel,  
Adam Siennicki, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik,  

Krzysztof Woźniak  
PRZECIW (1)  
Jacek Stolarski  
NIEOBECNI (1)  
Grzegorz Stolarek  

Uchwała została podjęta  

  

Uchwała Nr XXXII/271/21  

  

  

G/ przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części miasta Grójca.  

(Al. Niepodległości).  

  

Pan Dariusz Iwańczyk przedstawił projekt uchwały. Uwag 

nie było.  

  

Głosowano w sprawie: przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części miasta Grójca.(Al. Niepodległości)..   

  

Wyniki głosowania  

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1  

  
Wyniki imienne:  
ZA (20)  
Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Mirosław Gałka,  
Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski, 

Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel,  
Adam Siennicki, Jacek Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec- 
Kamienik, Krzysztof Woźniak  
NIEOBECNI (1)  
Grzegorz Stolarek  

  

Uchwała została podjęta jednogłośnie.  

  

Uchwała Nr XXXII/272/21  

  

   

H/  sprzedaży w drodze przetargu ustnego nieograniczonego nieruchomości 

zabudowanej, położonej w obrębie Duży Dół gm. Grójec.  



  

Pani Magdalena Śmietańska przedstawiła projekt uchwały.  

Głos zabrał radny Jacek Stolarski zapytał, dlaczego jest droga bezprzetargowa? 

Dlaczego zastosowano drogę bezprzetargową? Nie ma lokatorów?  

Pani Śmietańska udzieliła odpowiedzi, że był to przetarg ustny. Nieruchomość 

nabyta w drodze spadku. Spadkobiercy odrzucili, dom mieszkalny w który 

osoba przebywała. Od 10 lat nie ma lokatora.  

  

  

  

Głosowano w sprawie: sprzedaży w drodze przetargu ustnego nieograniczonego 

nieruchomości zabudowanej, położonej w obrębie Duży Dół gm. Grójec..   

  

Wyniki głosowania  

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1  

  
Wyniki imienne:  
ZA (20)  
Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Mirosław Gałka,  
Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski,  
Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel,  

Adam Siennicki, Jacek Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec- 
Kamienik, Krzysztof Woźniak  
NIEOBECNI (1)  
Grzegorz Stolarek  

  

Uchwała została podjęta jednogłośnie.  

  

Uchwała Nr XXXII/273/21   

I/ sprzedaży w drodze przetargu ustnego nieograniczonego nieruchomości 

rolnej, położonej w obrębie Kośmin gm. Grójec.  

  

Pani Magdalena Śmietańska przedstawiła projekt uchwały.  

Pan radny Stolarski zapytał jaka jest cena nieruchomości w Kośminie? Cena 

zostanie sporządzona po podjęciu przez Radę uchwały. Operat szacunkowy. 

Wykaz nieruchomości. Nie ma obowiązku przed uchwałą zlecać wyceny 

nieruchomości, W przypadku nie podjęcia uchwały byłyby wydatkowane na 

darmo pieniądze.  

  

  

  



Głosowano w sprawie: sprzedaży w drodze przetargu ustnego nieograniczonego 

nieruchomości rolnej, położonej w obrębie Kośmin gm. Grójec..   

  

Wyniki głosowania  

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1  

  
Wyniki imienne:  
ZA (19)  
Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Mirosław Gałka,  
Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski, 

Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel,  
Adam Siennicki, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik,  

Krzysztof Woźniak  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)  
Jacek Stolarski  
NIEOBECNI (1)  
Grzegorz Stolarek  

Uchwała została podjęta.  

  

Uchwała Nr XXXII/274/21  

  

  

J/  nabycia w drodze darowizny od Skarbu Państwa prawa własności dróg 

położonych w Słomczynie i Janówku.  

  

Pani Magdalena Śmietańska  przedstawiła projekt uchwały. 

 Pytań nie było.  

  

  

Głosowano w sprawie: nabycia w drodze darowizny od Skarbu Państwa prawa 

własności dróg położonych w Słomczynie i Janówku..   

  

Wyniki głosowania  

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1  

  
Wyniki imienne:  
ZA (20)  
Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Mirosław Gałka,  
Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski, 

Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel,  
Adam Siennicki, Jacek Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec- 
Kamienik, Krzysztof Woźniak  
NIEOBECNI (1)  



Grzegorz Stolarek  

  

Uchwała została podjęta jednogłośnie.  

  

Uchwała Nr XXXII/275/21  

  

  

K/  zwolnienia z II raty płatnej do 31 maja 2021r. oraz przedłużenia                           

do  31 grudnia 2021r. terminu wniesienia opłat III raty za korzystanie                       

z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych, płatnych do 30 września 

2021r. w lokalach gastronomicznych na terenie Gminy i Miasta Grójec.  

  

Pani Agnieszka Jakubiak przedstawiła projekt uchwały.  

Radny  Janusz Dulemba zadał pytanie dotyczące procentowo podmiotów 

gospodarczych które nie wniosły opłat za I ratę? Uzyskał odpowiedź, że 

wszyscy wpłacili.  

  

  

  

Głosowano w sprawie:  
zwolnienia z II raty płatnej do 31 maja 2021r. oraz przedłużenia do 31 grudnia 2021r. terminu 

wniesienia opłat III raty za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych, 

płatnych do 30 września 2021r. w lokalach gastronomicznych na terenie Gminy i Miasta 

Grójec..   

  

Wyniki głosowania  

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1  

  
Wyniki imienne:  
ZA (20)  
Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Mirosław Gałka,  
Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski,  
Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel,  

Adam Siennicki, Jacek Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka 

WachulecKamienik, Krzysztof Woźniak  
NIEOBECNI (1)  
Grzegorz Stolarek  

  

Uchwała została podjęta jednogłośnie.  

  

Uchwała Nr XXXII/276/21  



  

   

L/ przyjęcia statutu Grójeckiego Ośrodka Sportu "Mazowsze" w Grójcu.  

  

Pan Dyrektor Ireneusz Wojciechowski przedstawił projekt uchwały.  

Uwag nie było.  

  

  

Głosowano w sprawie:  
przyjęcia statutu Grójeckiego Ośrodka Sportu "Mazowsze" w Grójcu..   

  

Wyniki głosowania  

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1  

  
Wyniki imienne:  
ZA (20)  
Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Mirosław Gałka,  
Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski, 

Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel,  

Adam Siennicki, Jacek Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec- 
Kamienik, Krzysztof Woźniak  
NIEOBECNI (1)  
Grzegorz Stolarek  

  

Uchwała została podjęta jednogłośnie  

  

Uchwała Nr XXXII/277/21  

  

  

Ł/ zmiany uchwały nr XXXI/262/21 Rady Miejskiej w Grójcu z dnia 

25.01.2021r.  

  

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały, w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej powiatowi Grójeckiemu. W uchwale pomniejszone o 100.000,00 zł. 

wydatki na ul. Poświętne, a dołożone do inwestycji Grójec- Miedzechów.  

  

  

  

Głosowano w sprawie:  
zmiany uchwały nr XXXI/262/21 Rady Miejskiej w Grójcu z dnia 25.01.2021r..   

  



Wyniki głosowania  

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1  

  
Wyniki imienne:  
ZA (20)  
Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Mirosław Gałka, 

Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski,  
Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel,  

Adam Siennicki, Jacek Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec- 
Kamienik, Krzysztof Woźniak  
NIEOBECNI (1)  
Grzegorz Stolarek  

  

Uchwała została podjęta jednogłośnie.  

  

Uchwała Nr XXXII/278/21  

   

M/ w sprawie uznania petycji za niezasługujące na uwzględnienie.  

  

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały. Uwag nie było.  

Pan Przewodniczący poinformował że Komisja Skarg Wniosków i Petycji zebrała 

się w czwartek. Uzyskał informacje od  przewodniczącego Komisji  pana 

Siennickiego, że podjęto stanowisko w sprawie petycji.  

  

  

  

Głosowano w sprawie:  
w sprawie uznania petycji za niezasługujące na uwzględnienie..   

  

Wyniki głosowania  

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1  

  
Wyniki imienne:  
ZA (19)  
Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Mirosław Gałka,  
Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur 

Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Jacek 

Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof 

Woźniak  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Anna 

Lubowiecka  
NIEOBECNI (1)  
Grzegorz Stolarek  



  

Uchwała została podjęta.  

  

Uchwała Nr XXXII/279/21  

  

   

N/ w sprawie uznania petycji za niezasługującą na uwzględnienie.  

  

Przewodniczący Pan Biedrzycki odczytał projekt uchwały.  

Poinformował, że petycja jest w e-sesji i na portalu mieszkańca.  

  

  

Głosowano w sprawie:  
w sprawie uznania petycji za niezasługującą na uwzględnienie..   

  

Wyniki głosowania  

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1  

  
Wyniki imienne:  
ZA (20)  
Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Mirosław Gałka,  
Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski, 

Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel,  
Adam Siennicki, Jacek Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec- 

Kamienik, Krzysztof Woźniak  
NIEOBECNI (1)  
Grzegorz Stolarek  

  

Uchwała została podjęta jednogłośnie.  

  

Uchwała Nr XXXII/280/21  

  

  

O/  w sprawie uznania petycji za niezasługującą na uwzględnienie.  

  

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały.   

Zapytał czy są pytania Państwa Radnych do przedstawionego projektu uchwały? 

Pytań nie było.  

  

  

Głosowano w sprawie:  



w sprawie uznania petycji za niezasługującą na uwzględnienie..   

  

Wyniki głosowania  

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1  

  
Wyniki imienne:  
ZA (20)  
Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Mirosław Gałka,  
Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski, 

Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel,  

Adam Siennicki, Jacek Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec- 
Kamienik, Krzysztof Woźniak  
NIEOBECNI (1)  
Grzegorz Stolarek  

  

Uchwała została podjęta jednogłośnie.  

  

Uchwała Nr XXXII/281/21  

  

  

  

Ad/ 5. Informacje na temat stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego 

na terenie Gminy Grójec w 2020 roku oraz funkcjonowania Straży 

Miejskiej w Grójcu.  

  

Pan Przewodniczący poinformował, że wpłynęło  sprawozdanie z działalności 

Komendy Powiatowej Policji w Grójcu  i Straży Miejskiej w Grójcu za 2020r. 

Poprosił o zabranie głosu Komendanta Wojciecha Bednarskiego.  

Pan Komendant przywitał wszystkich i poinformował,  że informacje z zakresu 

bezpieczeństwa zostały przesłane w sprawozdaniu.  

Generalnie biorąc pod uwagę rok 2020r. był to bardzo dobry rok w zakresie 

wykrywalności.  Wyraził nadzieję,  te rok będzie jeszcze lepszy od poprzedniego.  

Pan Biedrzycki  zasygnalizował problem przekraczania prędkości na terenie 

Gminy i Miasta Grójec w godzinach wieczornych.  

Uzyskał zapewnienie, że Policja  przyjrzy  się temu. W ostatnim czasie wzrost 

patroli.   

Radny Tomasz Justyński w imieniu Komisji Mieszkaniowej zadał 4 pytania:  

- Ile było interwencji w zakresie zakłócenia wiru domowego 2020r.? - 

Ile i czy  skierowano do sądu wniosków?  

- Czy są stałe miejsca takich interwencji ?  



Oraz poinformował, że doszły go słuchy o wielokrotnych kradzieżach koszy 

ulicznych?  

  

Radny Szlis zapytał czy patrolujący policjanci ulice  miasta zgłaszaj zjawisko 

„łazikowania młodzieży szkolnej” w godzinach zajęć lekcyjnych. Czy dało się 

zauważyć takie zjawisko?  

  

Pan  Dulemba zwrócił się do Pana Jakubiaka, zasygnalizował tradycję wspólnych 

patroli z policją - Straży Miejskiej? Ponieważ są to wspólne tematy. Pan 

Komendant Bednarski ustosunkował się do zadanych pytań, twierdząc, że Policja 

nie widzi, żeby młodzież nie uczęszczała na zajęcia , odnośnie wspólnych patroli 

uzupełniają się ze Strażą Miejską,  mają przepływ informacji, nie ma potrzeby 

organizowania wspólnych patroli.  

Odnośnie 3 pytań zasugerowano żeby przesłać informację do Rady Gminy.  

  

Pan Przewodniczący zapytał o kontener i dokumenty zabezpieczone z kontenera, 

oraz dane które wyciekły.  

Uzyskał informacje, że kontener został oddany , postępowanie jest w trakcie, na 

chwilę obecną nie można określić kiedy będzie decyzja merytoryczna. Jeżeli 

chodzi o dane to prokurator jest władny udzielić odpowiedzi. Radny Feliksiak 

zapytał, czy załoga jest w komplecie czy są wakaty? Na chwilę obecną mamy 5 

wakatów , uzupełniamy, na chwilę obecną nie ma problemów z wykonywaniem 

czynności.  

 Pan Przewodniczący zwracając się do radnych zapytał, czy są pytania do 

Komendanta Straży Miejskiej w Grójcu?  

Radny Szlis zwrócił się z zapytaniem o szansę powrotu patroli Straży Miejskiej 

przed szkoły na terenie naszego miasta?  

Komendant Jakubiak poinformował, że patrole przed szkołę powrócą. Rodzice 

wjeżdżają na teren szkolny, są sytuacje które mogą zagrażać bezpieczeństwu 

dzieci.  

  

   

Ad / 6. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych 

przez jednostkę samorządu terytorialnego.  

  

Pani dyrektor ZAPO Bożena Malinowska przedstawiła analizę średnich 

wynagrodzeń, zgodnie z art. 30  Karty Nauczyciela. Oraz oznajmiła, że w 



przypadku różnicy są wypłacane środki finansowe w formie dodatku 

uzupełniającego. Przedstawiła dane w oparciu o stopień awansu zawodowego.  

Średnie roczne kwoty.  

Radni zapytali o sytuację z wynagrodzeniem pracowników obsługi? 

Przeprowadziliśmy analizę, jednostki są w stanie pokryć sami do wysokości 

minimalnego wynagrodzenia 2.800.00zł. Będą monitorować wydatki bieżące. 

Czy jesteśmy w stanie pokryć wszystko, będziemy wiedzieli później.  

  

   

Ad /7. Sprawozdanie z wykonania Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Alkoholizmowi za rok 2020.  

Pan Przewodniczący poinformował, że wpłynęło takie sprawozdanie.  

Pytań nie było.  

  

  

Ad/ 8. Informacja o realizacji akcji zimowego wypoczynku dzieci i 

młodzieży w placówkach oświatowych, jednostkach kultury i sportu oraz 

jednostkach organizacyjnych gminy.  

Pan Przewodniczący poinformował, że Państwo Radni otrzymali takie 

sprawozdania, oraz informacje na temat wypoczynku. Pytań nie było.  

  

  

Ad/ 9. Informacja o pozyskanych i wykorzystanych środkach zewnętrznych 

za rok 2020.  

  

  

 Pani Daria Bobrowska-Wachniewska w związku ze sprawozdaniem 

rocznym przedstawiła prezentację podsumowującą rok 2020.  

Raport + analiza pozyskanych środków.  

Gmina Grójec złożyła łącznie 38 wniosków o dofinansowanie, pozyskała 

środki na  21 wniosków, 8 zaopiniowano negatywnie,  9 czeka na rozpatrzenie .  

Suma pozyskanych środków zewnętrznych wynosi             -  4 054 832,99.zł.  

   

Dotacje w ramach programów finansowych placówek oświatowych: 

 a/ Program  Zdalna Szkoła  - Gmina pozyskała 100 000,00 zł za którą 

zakupiono  33 sztuki  laptopów. Zadanie sfinansowane w 100% z dotacji.  

  

b/Program  Zdalna Szkoła +  w ramach tego programu Gmina pozyskała  



105 000,00 zł. zakupiono  37 laptopów  i 8 sztuk tabletów graficznych. 

Sfinansowane w 100% z dotacji.  

  

c/ Program Aktywna Tablica  w ramach tego programu Gmina pozyskała 

kwotę  28 000,00 zł. na zakup tablic interaktywnych  dla PSP Nr 2 oraz na 

zakup sprzętu informatycznego dla PSP Nr 3. Wkład własny gminy 7 000,00zł.  

całkowita wartość inwestycji 35 000,00 zł.  

  

Mazowiecki Program przygotowania szkół, nauczycieli i uczniów 

do nauczania zdalnego.   Pomoc rzeczowa dla PSP Nr.1 w Grójcu:  

13 sztuk laptopów, 12 sztuk tabletów, 13 sztuk drukarek, urządzenie 

wielofunkcyjne, projektor multimedialny, szkolenia dla uczniów i nauczycieli.  

  

Zwiększenie kwoty subwencji oświatowej ( z 0,4 % rezerwy) Ministerstwo 

Edukacji Narodowej.  

 Pozyskano kwotę 136 940,00 zł. Zadanie sfinansowane w 100% z dotacji   

– nie wymagało wkładu własnego.  

  

 Program „ MIWOP Mazowsze 2020” Mazowiecki Instrument Wsparcia  

Ochrony Powietrza  

– pozyskano dofinansowanie w wys. 115 000,00 zł. na wykonanie 

inwentaryzacji indywidualnych źródeł ciepła na terenie gminy Grójec.  

Zadanie wykonane w 100% z dotacji.  

   

Dotacje w ramach Programów  Finansowych dla Jednostek OSP  

  

Program  „Mazowieckie Strażnice OSP”  

Pozyskano kwotę 20 000,00 zł. na remont sanitariów strażnicy OSP Kośmin.  

Środki finansowe z innych źródeł 18 500 zł. Całkowita 

wartość inwestycji 38 500,00 zł.  

  

Urząd Marszałkowski – pozyskano kwotę 47 700,00zł. na zakup pralnicy  

dla OSP Grójec. Zadanie sfinansowane w 100% z dotacji.  

  

Urząd Marszałkowski – Fundusz ochrony gruntów rolnych program FOGR 

2020 – pozyskano kwotę 123 412,99 zł. Wkład własny gminy 123 412,99 zł. 

Całkowita wartość zadania    246 825,00 zł.  

  

Dotacje w ramach MIAS MAZOWSZE 2020:  



  

Mazowiecki Instrument Aktywizacji Sołectw   

  

Wsparcie finansowe dla realizacji 5 zadań. Łączna kwota dofinansowania 

wyniosła 46 630,00zł.  

1. Budowa placu zabaw we wsi Częstoniew-Kolonia  dofinasowanie        

 10 000,00zł.  

Fundusz Sołecki     19 753,70zł.  

2. Zakup zestawu sprawnościowego dla wsi Lesznowola.  

Dofinansowanie 6 630,00zł.  

Fundusz sołecki 6 900,00zł.  

3. Budowa oświetlenia ulicznego we wsi Mięsy.  

Dofinansowanie    10 000,00zł. Wkład 

własny gminy 6 008,63zł. Fundusz 

sołecki    12 874,37zł.  

4. Rozbudowa placu zabaw we wsi Mirowice – Parcela.  

Dofinansowanie    10 000,00zł.  

Fundusz sołecki    12 800,00zł.  

5. Zakup kontenera na cele świetlicy wiejskiej dla wsi Falęcin.  

Wkład własny gminy 47 852,30zł. Fundusz 

sołecki    19 022,70zł.  

 

  

Sołectwo Falęcin Ministerstwo Infrastruktury Fundusz rozwoju przewozów 

autobusowych.  

a/ na rok 2020 pozyskano dopłatę w kwocie       118 563,60 zł. 

b/ wkład własny za rok 2020 wyniósł                    42 596,30 zł. 

c/ na rok 2021 pozyskano dopłatę w kwocie        170 664,00 zł. 

d/ wkład własny na rok 2021 wynosi szacunkowo 24 461,84 zł.  

 

  

Mazowiecki Urząd Wojewódzki Program Senior +  

- Pozyskano środki w wysokości 20 000,00 zł  

- Wkład Własny 5 000,00zł  

- Całkowity koszt zadania 25 000,00zł  

  

              Fundusz przeciwdziałania Covid-19 na inwestycje dla JST  

 

  



Dofinansowano ze środków    

 RZĄDOWEGO FUNDUSZU INWESTYCJI LOKALNYCH       -  

3 061 606,00 zł.  

  

1. Budowa odcinka ul. Bokserskiej – 240 270,61zł  

2. Budowa ul. Relaksowej w Grójcu II etap  - dofinansowanie 622 191,49zł.  

3. Budowa drogi gminnej Głuchów-Podole łączącej ulice Spacerową i  

Spokojną w Głuchowie.  

Dofinansowanie – 504 999,60zł(92% kosztów zadania).  

4. Przebudowa chodników wzdłuż ul. Sienkiewicza w Grójcu na odcinku  

od ul. Piłsudskiego do ul. Słowackiego.  

Dofinansowanie   -686 615,26zł.(99,6% kosztów zadania). 

5. Przebudowa ulicy Batalionów Chłopskich na odcinku 

od  ul. Lewiczyńskiej do ul. Drogowców.  

Dofinansowanie    - 699 932,62zł.(99,9% kosztów zadania).  

 

  

Podsumowanie:  

  

Do dnia 22.02.2021r. pozytywną ocenę uzyskało 21 wniosków na łączną 

kwotę  4 054 832,99 zł.  

  

Przedstawiła analizę porównawczą ostatnich 4 lat 2017-2020.  

Rok po roku wzrost dofinansowań.   

  

Wnioski zł w roku 2021 złożone łącznie 5 wniosków, 3 w Ramach Rządowego 

Funduszu Inwestycji Lokalnych wsparcie gmin popegeerowskich, 2 do 

Marszałka  

Województwa mazowieckiego, Instrument wsparcia zadań ważnych dla 

równomiernego rozwoju Województwa Mazowieckiego.  

2 negatywnie ocenione, taki był wymóg składania wniosku, pozostałe  czekają 

na decyzję finalną.  

  

Pan Przewodniczący zapytał panią Darię Bobrowską, skąd uzyskała dane                  

o pozyskanych środkach na przestrzeni tych 4 lat . Zarzucił pani Bobrowskiej 

przekłamanie w przekazanych danych.  

Pani Bobrowska sprostowała, że informacje pozyskała ze sprawozdań rocznych                    

z wykonania budżetu gminy Grójec, natomiast 2 ostatnie lata z analizy 

porównawczej  przygotowanej przez nią.  



Nie ma żadnych przekłamań, ani złej woli. Część wniosków mogła mieć swój 

początek w roku 2016. Nie miała informacji ani dostępu do wszystkich 

składanych wniosków. Nie robiła raportu zbiorczego.  

Przewodniczący poprosił żeby pani Daria wszelkie dane dokładnie sprawdziła, 

gdyż w poprzednich latach środki były pozyskiwane a pani Daria ujęła je                               

w swoich słupkach.  

Pani Bobrowska poinformowała, że nie ma złych zamiarów  

Przewodniczący podziękował za złożenie  wniosków na 5 programów aktywizacji 

Sołectw, bo stwierdził że w poprzednim roku nie były złożone,  i że wnioski są 

realizowane. Zapytał panią Bobrowską czy wszystkie wnioski fizycznie były 

przygotowywane przez nią, czy korzystała z firmy zewnętrznej?  

   

Pani Bobrowska udzieliła odpowiedzi, że posiłkuje się wsparciem np. OSP(przez 

Pana Michała Maroszka jeden wniosek) lub szkoły( jeden wniosek oświaty był 

przygotowany przez firmę zewnętrzną). Wykonuje czynności formalne                                     

i proceduralne.  

Odnośnie dofinansowanie ponad 3 ml. zł. Rządowy Fundusz Inwestycji 

Lokalnych. Wszystkie gminy które złożyły wniosek otrzymały dofinansowanie.  

W 2 i 3 naborze gmina Grójec nie otrzymała żadnego dofinansowani ?  

W drugim naborze, decydowały wartości polityczne nie otrzymaliśmy 

dofinansowania.   W 3 naborze jest jeszcze nie rozstrzygnięte , czekamy na 

rozstrzygniecie.  

Programy szkolne (program pomocowy dla szkół), wszystkie gminy które 

składały otrzymały.   

Fundusz Dróg Samorządowych na rok 2021 nie ma jeszcze rozstrzygnięcia .                            

w 2019 otrzymaliśmy. W 2020r. nie otrzymaliśmy dofinansowania.  

W planach budowa żłobka. Gmina Jasieniec otrzymała 500 tys. zł w ramach tego 

programu  

Program „Maluch +” dokumentacja jest w trakcie przygotowania, jeżeli będzie 

kosztorys i informacja co będzie mi potrzebne, jak najbardziej będzie złożony.  

  

Pan Przewodniczący zapytał o dofinansowanie -  

Nawierzchnia na Orliku – jest w złym stanie, wystąpić z wnioskiem (gminy 

ościenne otrzymały) o dofinansowanie . w 2019 gm. Jasieniec, Warka, Belsk  

Duży otrzymały dofinansowanie ok.100 tys. zł. na przebudowę boiska a gmina 

Grójec nie skorzystała z tego programu” na Przebudowę Infrastruktury 

Sportowej” program z Urzędu Marszałkowskiego. Na przebudowę boiska 

trawiastego, Gmina Grójec nie skorzystała z dofinansowania. Dlaczego. Uzyskał 

odpowiedź, że nasze boisko nie ma wymiaru odpowiadającemu naborowi i nie 



mogliśmy skorzystać - Program z Urzędu Marszałkowskiego – 2019r.. Wskaźnik 

G naszej gminy jest dość wysoki i nie możemy starać się o dofinansowania jak 

inne gminy. W tym roku od marca ma ruszyć program  

„Sportowa Polska” niestety wskaźnik G naszej Gminy jest dość wysoki możemy 

wnioskować o 33 % kwoty.  

Gmina Jasieniec z Ministerstwa Sportu otrzymała ponad 1 mln. złotych na 

boiska  a my nie. Dlaczego?  

Jest to program  Mazowiecki Instrument Wsparcia Infrastruktury Sportowej, 

program Urzędu Marszałkowskiego, - warto w tym roku z tego programu 

skorzystać – ponieważ  podjęliśmy uchwałę wymiany nawierzchni boiska przy 

szkole nr.2 w Grójcu.  

  

Pożyczki wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w 

Warszawie - 1.547 ml. zł  

Przewodniczący prosił o przekazanie informacji o pożyczkach.  

  

Radny Jacek Stolarski odniósł się do wykresów środków zewnętrznych, 

poinformował że każda złotówka jest cenna, i że nie jest to zasługa jednego 

urzędnika w gminie, ale cały zespół na to pracuje, na korzyść gminy. 

Stwierdził, że dopisanie 3 mln. zł. ze środków zewnętrznych rekompensaty 

jest nie w porządku przypisywać sobie jako środki pozyskane.  

Stwierdził, że bardzo dużo w zeszłym roku było ogłoszonych konkursów                          

w których gmina nie wzięła udziału. Np. na Infrastrukturę Sportową                                   

w Ministerstwie Sportu.  

Pominięcie dużej kwoty za przebudowę kanalizacji w 2018r. którą otrzymała 

gmina też jest nie w porządku.  

Zapytał o ponad 4 mln. zł na przebudowę PSZOKU łącznie z wyposażeniem, 

mieliśmy otrzymać z Ministerstwa Środowiska wniosek przygotowała firma                        

z Wielkopolski na który wyłożyliśmy kilkadziesiąt tysięcy zł. Dlaczego tak  

dużo pieniędzy  wyłożyliśmy  skoro mamy osoby w gminie Grójec  które tym 

się powinny zajmować.  

  

Pan Burmistrz odpowiadając ustosunkował się do porównań z Jasieńcem 

wskaźnik dochodowości w gminie Grójcu i Jasieńcu. Jest to inny wskaźnik. 

Dostaliśmy telefon od Wojewody jaki jest wskaźnik dochodowości w naszej 

gminie. Jest dużo większy niż w gminach ościennych. Posiłkowaliśmy się 

firmą zewnętrzną na złożenie wniosku, na rozbudowę  PSZOKU. Projekt 

kosztował 30 tys. zł w budżecie było przygotowane 50 tys. Oferta 35 tys.- 

skorzystaliśmy. Wniosek został pozytywnie zaopiniowany, tylko jeden 



wniosek dostał dofinansowanie ze względu na małą pulę pieniędzy, Tylko 

jeden wniosek dostał dofinansowanie, wniosek gminy Mszczonów pozyskał 

dofinansowanie ze względu na brak środków.  

Jeżeli chodzi o modernizację , przebudowę terenów sportowych Gminy  

Grójec, zostały odrzucone, nie dostały dofinansowania – jest pula wniosków 

które również nie uzyskały dofinansowania. Burmistrz podkreślił , że gmina 

Jasieniec dostaje dofinansowania, a gmina Grójec nie. Zachęcał do 

współpracy Pana Przewodniczącego.  

  

Przewodniczący poinformował o konkursie w Urzędzie Marszałkowskim                          

o Ochronie i Zabytkach, żeby nie przegapić.  

Modernizacja targowiska,  wystąpić żeby gmina Grójec otrzymała.  

  

Pani Daria Bobrowska odniosła się do opinii dotyczącej zarzutów ze strony 

pana Stolarskiego, twierdząc że nie przypisuje sobie zasług, gdyż jest to 

współpraca całego zespołu , a nie tylko jej zasługa w pozyskaniu pieniędzy.  

  

Radna Weronika Piwarska odniosła się do tabeli pozyskanych środków 

2020r. gmina pozyskała ponad 4 mln. zł trzeba odjąć te 3 mln. które otrzymały 

wszystkie gminy w Polsce.  

Realnych pozyskanych pieniędzy przez gminę jest 1 mln. złotych. Można było 

pozyskać więcej pieniędzy.   

Podano przykład Gminy Jasieniec która otrzymała środki w ramach Funduszu 

Dróg Samorządowych.  

  

Radna Małgorzata Szymańczak wspomniała o finansowaniu Ochotniczych 

Straży Pożarnych z funduszu Składkowego Ubezpieczenia Społecznego 

Rolników. W 2020r. OSP z terenu gminy Grójec otrzymały łącznie kwotę 46 

tys. zł. Pieniądze można było przekazać na remonty strażnic. I tak, 

OSP Mirowice otrzymały kwotę – 16 tys. zł, OSP Zalesie -15.200zł, OSP 

Grójec – 14.800zł.  

Dla porównania gminy Pniewy, Błędów czy Belsk Duży otrzymały kwotę po 

16 tys. zł. Poinformowała również o możliwości składania wniosków na 

dofinansowanie budowy boisk do Ministerstwa Sportu,  program „Sportowa 

Polska” budowa pełnowymiarowych boisk z zadaszeniami oraz do 

Mazowieckiego Konserwatora Zabytków – wnioski na remonty budynków, 

termin składania wniosków upływa 28 lutego 2021r.  

  

   



Ad/ 10. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy i Miasta Grójec za 

ostatni okres.  

Pan Przewodniczący zapytał czy są uwagi do przedstawionego sprawozdania? 

Uwag nie było.  

  

   

Ad/ 11. Interpelacje i zapytania Radnych.  

  

Przewodniczący poinformował, że wpłynęła  jedna interpelacja w sprawie 

zniszczenia drzew na terenie Publicznego Przedszkola Nr.1 w Grójcu.  

Odczytał interpelację.  

Pan Burmistrz odniósł się do Interpelacji;  działanie było spowodowane 

informacją Starostwa że zostały zdewastowane.  - Podcięcie zlecone przez 

Panią Dyrektor Przedszkola nr.1 w Grójcu.  

- Uszkodzeniu uległy dwa drzewa gatunku jarząb pospolity, natomiast 

zniszczeniu uległo pięć drzew gatunku jarząb pospolity.  

- Podcinane były drzewa jarząb pospolity, głóg dwuszyjkowy, brzoza 

brodawkowata.   

- Podcinanie drzew było na przełomie października i listopada 2020r.  

- Koszt zleconych prac wyniósł 2000 zł.  

- Zleceniodawcą prac była Dyrektor Przedszkola Nr 1 w Grójcu.  

- Wykonawcą prac była firma usługowa MOPSIK Monika Pietrzak.  -

Wykonawca posiada zarejestrowaną w Centralnej Ewidencji i Informacji         

o Działalności Gospodarczej działalność gospodarczą.  

-Ustną dyspozycje wydała Dyrektor Przedszkola nr.1 w Grójcu.  

-Zleceniodawca nie wystąpił ze stosownym wnioskiem o wydanie zezwolenia 

na usunięcie drzew, zlecił jedynie korekcyjne podcięcie koron oraz gałęzi 

suchych i zagrażających bezpieczeństwu.   

-W przypadku naliczenia kary finansowej zostanie ona pokryta ze środków 

zarezerwowanych na wydatki związane z działalnością oświaty na terenie 

Gminy Grójec.  

   

 

Ad/ 12. Sprawy różne i wolne wnioski.  

  

Pan Jacek Stolarski zapytał o dawną stację Kolejową Dworca Kolejowego 

kolejki , stwierdził, że na rampie zostało wysypane kilkadziesiąt  wywrotek 

materiału budowlanego,  



Kto udzielił zgody na wysypanie tego materiału na terenie dworca, jaki to jest 

materiał i po co on tam został zeskładowany?.  

  

Uzyskał odpowiedź od Burmistrza, że materiał ten pochodzi z przebudowy ulicy 

Batalionów Chłopskich. Jest to głównie tłuczeń, resztki asfaltu. Mamy w planach 

inwestycyjnych utwardzenie drogi w Mirowicach i chcemy tą drogę utwardzić. 

Druga część trafi do Głuchowa. Droga publiczna nie posiada żadnego 

utwardzenia a kilka działek posiada warunki zabudowy. Materiał ten zostanie w 

tym roku przetransportowany. 

  

Radny Daniel Marcinkowski zapytał, jak wygląda sytuacja utrzymania dróg                     

w Gminie Grójec - wycinka drzew, krzaków? Poinformował, iż otrzymał sygnały 

od mieszkańców, Częstoniew, droga na plecach Daru Natury. Krzaki wchodzą                   

w drogę, samochody nie mogą się mijać. Zgłaszałem w Wydziale Inwestycji, 

urzędnik zajął się składając zapytanie ofertowe. Czy mamy podpisane umowy                    

i jak to wygląda pod względem całego roku.  

  

Pan Burmistrz poinformował, że przetargi będą teraz rozstrzyganie, mamy 

środki na konserwację zieleni i robimy, przycinamy.  

Pan Marcinkowski w nawiązaniu do sugestii Burmistrza, poprosił o niezwłoczne 

zajęcie się tematem.  

Radny Woźniak zapytał o wybory sołtysów Falęcin i Głuchów? Uzyskał 

odpowiedź, że w okresie pandemii nie są organizowane wybory, czekamy.  

Jeżeli chodzi o kontener w Częstoniewie, będziemy robili etapami. Jeśli będą 

jakieś środki. Z funduszu sołeckiego co rok będą przekazywane środki na 

dokończenie inwestycji.  

 

Radny Jacek Stolarski nawiązał do wycinania drzew. Powiedział, że na komisji 

Budżetowej była mowa o zatrudnieniu ogrodnika miejskiego do prac na terenie 

miasta, ja byłem przeciwny, uważałem że lepiej to wykona wyspecjalizowana 

firma. Jak to zostało rozwiązane?  

Burmistrz oznajmił, że nie zatrudnimy w tym roku ogrodnika, wybraliśmy etat 

inny. Chcemy zatrudnić pracownika, który będzie odpowiedzialny za „czyste  

powietrze” w Gminie. Program wsparcia, będzie pomagał w wypełnianiu 

wniosków. Za każdy dobrze złożony wniosek woj. dodatkowo dokłada pieniądze 

do miejsca pracy.  

Prace będzie wykonywał Wydział Ochrony Środowiska. Będziemy wybierali 

firmy które będą się zgłaszały. Musi  być to jeden człowiek który będzie się tym 

zajmował– wymogi formalne Wojewody.  



Radny Stolarski zapytał o odpowiedź na swoje pytanie. Stwierdził, że trzeba 

ogłosić przetarg na konserwację zieleni.  

 

Radny Artur Szlis poinformował o piśmie z Powiatowego Oddziału 

Nauczycielstwa Polskiego które wpłynęło do Komisji Oświaty, dotyczące 

wynagrodzenia dla pracowników Oświaty. Zawiera 11 pytań. Pismo zostało 

odczytane Radnym.  

  

Kolejne pismo od  Radnego Gminy Jasieniec dotyczące pomocy dla Dominika 

Wojdalskiego . Mieszkańca powiatu chorującego na białaczkę limfoplastyczą.  

Poinformował, że zbiórka trwa , każdy może dołożyć cegiełkę. Podziękował 

za włączenie się w akcję.  

  

Ostatnie pismo dotyczyło działalności firmy AMVIAN sp. z.o.o działającą                          

w branży motoryzacyjnej. Dotyczyło rozwoju zakładu. Przeszkoda obecny plan 

zagospodarowania przestrzennego który uniemożliwia poszerzenie działalności, 

która nie będzie uciążliwa dla tutejszej społeczności.  

Zwracają się do Rady o zajęcie stanowiska w tej sprawie i podjęcia stosownych 

kroków.  

 

Pan Dariusz Iwańczyk Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej 

poinformował, że plan uchwalony został w 2014r. Firma nie wnosiła uwag.  

Przeznaczony pod usługi nie działalność. Był wyłożony.  

Interesy są sprzeczne, zarówno właścicieli, mieszkańców jak i tej firmy.  

  

Pan Burmistrz poinformował, że nie jest przeciwny, wcześniej były podjęte 

działania 2014-15 rok. Społeczeństwo nie zgadało się żeby na tym terenie była 

produkcja. Jest porządek wokół, trzeba zadbać o interesy mieszkańców, 

deweloperów. Centrum produkcyjne nie jest dobrym rozwiązaniem.  Decyzja 

należy do Rady.  

  

Następną sprawą była opłata podatku - czy mieszkańcy mogą płacić u sołtysa 

podatki?  

Udzielono odpowiedzi, że w Urzędzie  prowadzone jest inkaso, ale w związku                    

z pandemią wprowadzono  możliwość płacenia na rachunek bankowy.  

  

Radny Krzysztof Wożniak skierował pytanie do Zastępcy Burmistrza  

odnośnie zalegających śmieci?  



Pan Burmistrz poinformował, że śmieci będzie uprzątała nasza Spółka  

Komunalna ma podpisana umowę. Proszę wszelkie uwagi kierować do Pana  

Prezesa. Z przystanków musimy sprzątać. Sygnał do Wydziału Ochrony 

Środowiska – sprawy z zabrudzeniem terenu. Śmieci do Wydziału Gospodarki 

Odpadami. Wydział Inwestycji – wymiana koszy.  

  

Radny Jacek Stolarski odniósł się do planu i Firmy Amvian - zakład (dawne 

FSO) istnieje od jakiś 60 lat. FSO upadło. 2014 Rada Miejska podjęła uchwalę o 

przyjęciu planu i zostały zaplanowane usługi, miało tam nie być żadnej 

działalności gospodarczej. Syndyk sprzedał fragmenty tego zakładu dwom 

podmiotom . Firmie Amvian i produkującej kartony. Nie jestem za tym żeby taki 

zakład zlikwidować. Generuje bardzo dużo miejsc pracy. Dobre by było zawrzeć  

ugodę z Amvian i tą druga firmą. Zaproponować tereny rekreacyjne w  

Słomczynie. Radny zasugerował, że Pan Burmistrz powinien zaproponować na 

korzystnych warunkach, żeby zainwestować na terenach Słomczyna. Dochód 

trafiłby do budżetu Gminy Grójec. Takiego inwestora który chce wybudować 

nowy zakład i zatrudnić 200 osób nie można wypuścić.  

  

Pan Burmistrz Dariusz Gwiazda odnosząc się do wypowiedzi pana Radnego 

stwierdził, - jeżeli byśmy zastosowali ulgi wobec Amviana musielibyśmy 

zastosować wobec innych firm. np. Inwalidzkiej . Jeślibyśmy mieli myśleć                         

o takich zasadach, Mamy bardzo małe bezrobocie rzędu 2-3%. Priorytetem jest 

mieszkalnictwo, a nie poszerzać produkcję.  

Radny Stolarski kontynuując zasugerował , że można przychylić się i dać na 

Słomczynie, nie ma tam żadnej infrastruktury, miasto nie rozwija się tylko dzięki 

marketom i budowaniu bloków ale także pracy. I tą pracę należy wspierać.  

Nie można lekceważyć inwestorów.  

  

Burmistrz poinformował, że Słomczyn był przedmiotem rozmów , negocjacjami 

nie są zainteresowani. Zgłaszają się inni przedsiębiorcy którzy są zainteresowani 

inwestycją w Słomczynie. Jestem za współpracą, jesteśmy chętni do partycypacji.  

  

Radny Daniel Marcinkowski nawiązał do warunków zabudowy w okręgu strefy 

bezpieczeństwa Jednostki Wojskowej.  

Mieszkańcy chcą spotkania, maja inwestycje, zakup działek. Co w tej kwestii 

zostało zrobione?   

Pan Iwańczyk poinformował, że mamy jeden przypadek gdzie jest rozpatrzony 

negatywne, decyzja nie jest ostateczna. Wystąpiliśmy  do Wojewódzkiego Sztabu 

Wojskowego. Jeden przypadek negatywny, pozostałe pozytywne.  



  

Pan  Antoniewicz stwierdził, że zaskoczeniem jest że powstają nowe znaki wokół 

Jednostki. Przepisy lat 70 przełożeniem na 2021? jest to dużym szokiem. Ludzie 

chcieliby znać zasady jak mogą się poruszać w przestrzeni, jak najwięcej takich 

informacji.  

Burmistrz oznajmił, że na wiele spraw nie mamy wpływu, jeśli występuje cel 

publiczny i jest pozwolenie na to, jest to realizowane. Będziemy trzymali rękę na 

pulsie.  

Wracając do Spółki Amvian dopóki będą pracowali nie będzie przeszkód żeby tą 

produkcję zaniechać.  Zgłosił się inny inwestor który chce ten teren cały zakupić.  

Odniósł się do akcji pomocy dla Dominika twierdząc, że osoby, firmy , instytucje 

poświeciły swój czas. Pokazali jak potrafią w chwilach zagrożenia trzymać się 

razem, pomagając zebrać dla Dominika tak ogromna kwotę potrzebną na leczenie 

białaczki.  

  

Pani Dorota Klimek mieszkanka Grójca odniosła się do sprawy związanej                             

z Sylwestrem na terenie miasta Grójca, narzekając na duży „huk” i zakłócenie 

spokoju w noc sylwestrową. Proponowała na przyszłość  lasery, zamiast petard, 

bardziej kolorowe a bardzo ciche.  

Nawiązała do tematu śmieci, pozostawienia mieszkańców bez pojemników na  

Boże Narodzenie.  

W odpowiedzi na zarzuty pani Klimek , pan Burmistrz odniósł się do strzelania –  

tego nie czyni, ale nie może zabronić mieszkańcom, można tego używać, jedni 

się cieszą inni są oburzeni. Na pewno nie dogodzimy wszystkim. Ja też mam psa 

i kota i nie doprowadziło to do nieszczęśliwych wypadków. Odnośnie 

pojemników, jedni mieli inni nie, nie stała się krzywda, nieszczęście jeżeli ktoś 

na jeden dzień został bez kosza na śmieci. Była wymiana, firma poprzednia 

zabiera pojemnik gmina dostarcza swój. Chcieliśmy odkupić firma nie chciała 

rozmawiać. Zrobiliśmy wszystko co mogliśmy zrobić. Dla kilku swoich sąsiadów 

sam przywiozłem swoim samochodem pojemniki. Można było poprosić sołtysów, 

na pewno by pomogli. Początki są zawsze trudne. Ale będzie coraz lepiej.  

  

Radny Janusz Dulemba nawiązał do informacji odnośnie zakazu używania 

petard.   

Następnie odniósł się, do Spółki Amvian, że nie można tego tak zostawić, trzeba 

się przychylić gdyż firma ta pozostawia tu swoje podatki.  

  



Pan Przewodniczący miał sugestię w sprawie poruszonego tematu, można się 

skontaktować bezpośrednio z wojskiem z panem płk Andrzejem Kozerą.  

Skierowane zostanie pismo do pana dowódcy Garnizonu płk. Andrzeja Kozery.  

Przewodniczący zadeklarował że może uczestniczyć w takich rozmowach, 

wystosować apel o spotkanie, wspólne spotkanie dotyczące wspólnego tematu.  

  

  

  

Ad/ 13. Zakończenie Sesji.  

  

Pan Karol Biedrzycki – Przewodniczący podziękował za udział w posiedzeniu 

 i zakończył Sesję Rady Miejskiej.  

  

  

  

   

                                                          Przewodniczący Rady 

                                                           Karol Biedrzycki 

  

  

   

  

  

  


